
Bestyrelsesmøde, torsdag den 8. april 2021, kl. 18.00 til markvandring, 18.30 hos Kirsten/online 
Deltagere: Jens, Malene, Tanja, Dorthe, Kirsten, Lisa, Tine 
Afbud: Britta - Kage: Tine 
 

Emne Kommentar Ansvarlig 

Gennemgang af referat Punkter til kommende genrealforsamling formuleres 
Skilte til containere printes og lamineres 
Lister over specifikke dækkene til elevheste udføres, så der 
kan søges fonde 
De nederste jordfolde skal renoveres inden næste sæson 

Lisa 
Lisa 
 
Tanja 
 

Økonomi DGI coronahjælp er blevet udbetalt for 3. gang 
Det er fortsat lidt stramt, men det løber rundt. Det bliver godt 
at få de sidste hold i gang og vi håber på, at der ikke skal afly-
ses for meget ridefys. 
 
Lisa har fondsansøgninger ude for 80.000 kr. til elevhest (Kaj) 
og springmateriale.  

 

1. Til og fra personalet   

Stald Defekt fodervægt er blevet byttet, så den kører igen.   

Undervisning Der kommer flere positive tilbagemelding på vores undervi-
sere, så det er super dejligt.  

 

Ridefys Der er nu tre ansat i flexjob. De er stille og roligt ved at komme 
ind i det.  

 

Øvrige Vi har en samfundshjælp, der går og klipper volde.   

2. Elevheste Der laves et skilt med dyrlægernes telefonnumre til ophæng. 
 
Ny elevhesteansvarlig 
 
Tzunami: Har været halt med boksro, men er i bedring. 
Amanda står for genoptræning.  
 
Fanny går fortsat med longegjord. Dorthe hjælper Lilli med at 
øve galop.  
 
Max er blevet vejet og ser fin ud.  
 
Dunja er fortsat lidt for tynd, Der undersøges nyt foder, samt 
der forsøges at hænge en høpose op til natten.  
 
Fritz har fået en behandling med både beamer og laser. Han 
starter op til småbørn i skridt.  
 
Jack har haft voldsomt ondt i ryggen. Han går pt. Uden saddel. 
Kopjern bliver skiftet til et mindre.  
 
Kaj er med i ridefys med gående patienter tirsdag og torsdag 
Om kort tid køres han ind med liftpatienter.  
 
Der laves en oversigt for alle elevheste, hvor der noteres stør-
relser på alt udstyr. 
 
Dorthe sætter et vejningssystem i gang, så alle heste vejes et 
par gange i året 

Tanja 
 
Dorthe 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Tanja 

3. Privat stald Der er lidt uro omkring græssituationen, vi arbejder på en løs-
ning som kan tilfredsstille både elevskolen og privatstalden.  

 

4. Medlemmerne har ordet   



5. Herpes situationen Rideforbundet har ændret deres anbefalinger, så vi følger de 
nye retningslinjer og lukker op for udefrakommende fra 12. 
april. 

 

6. Græsmarker 
Fordeling 
 
 
 
 
 
 
Vand 

 

 
Elevskolens heste/pony får den nye mark på bakken og der 
skal etableres løbegang mellem dressur og springbane. Den 
nye mark deles i to store folde.  
 
Dorthe og Jens arbejder videre med finplanlægningen af for-
deling af parceller.  
 
Der kommer ikke vand på den nye elevmark lige pt. Der er 
etableret vand på privatmarkerne, der skal derefter læggers 
slange til parcellerne. Det arbejdes der på. 
 
Der arbejdes fortsat på pæle, men vi er godt på vej. 
 
Vi arbejder efter at der skal slås hø – så træffer vi en beslut-
ning om vi slår til hø eller ej, når vi nærmer os. Der indkaldes 
til arbejdsdag snarest, så vi kan få samlet sten.  

 
 
 
 
 
 
 
 
Dorthe 
 
 
 
 
 
Dorthe 

7. Vaskeplads Etablering af sandfang og genstøbning af vaskeplads sættes i 
gang i sommerferien.  

Jacob 

8. Stævner 
22-23 maj dressur 
5. juni spring 

Test af mikrofon og anlæg 
 
Vi skal selvfølgelig være opmærksomme på gældende regler 

Kirsten/ 
Tanja 

6. Projekter 
Afsluttede 
Igangværende 
 
 
 
 
Kommende 
 

 

 
 
Der bliver lagt asfalt på vejen 1. kvartal 2021 
Der lægges asfalt onsdag, torsdag og uge 15. Der er lukket for 
biler i de timer der arbejdes. Dorthe lægger opslag op, når 
tidsrammen kendes præcist.  
 
Hegn ned mod terrassen støbes og sættes 
Plantning af blomster op ad hegnet 
 
Jordfoldene skal nedlægges senest midt 15. maj. Inkl. arbejds-
dag 
 
Galgeetablering 
Køkken: Skal vi købe nyt eller søge brugt og hvad mangler vi 

Serveringsluge – der vurderes ikke at der skal lukkes 
af.  

Der har været møde i cafeteria-udvalget, som har lavet en liste 
over hvad der mangler.  
 
Vi mangler en støvsuger – vi prøver med et opslag på fb – vi 
arver Tanjas gamle 
 
Der er søgt midler til flisebelægning på gangen ned til stalden 
– ansøgningen er blevet annulleret, da vi har fået gratis brugte 
sten 
 
Dorthe har givet søen deadline til 1. marts, da der skal sås 
græs – status 
 
Jakob giver en hjælpende hånd med græsmarker og i forhold 
til såning, hø m.v. 
Søen skulle gerne blive færdig i denne uge.  
Lisa har kontakt med en konsulent fra LandboSyd, som gerne 
vil komme og rådgive om græsmarker m.m på et bestyrelses-
møde.  
 

 
 
 
 
 
 
 
Jens 
Lisa 
 
Tanja 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mai-Britt 
 
 
Lisa 



  
 
Lisa har kontakt til en håndværker, der laver projekter i bække. 
Lisa vil invitere ham til at se på ”vores” bæk. – løsningen er, at 
der skal lægges nogle store sten, for at tvinge bækkens løb 
over mod den anden bred. Efter vi har fældet hegn giver det 
noget lys, som har skabt grobund for nogle planter der ikke 
skal være der. Det modvirker vi ved at plante nogle særlige 
træer.  

7. Kalender 3 mdr. frem 2021 Generalforsamling  
XX Fastelavns-sponsor-stævne  
Marts Ringridning 
Indvielse af rytterstue samt 50 års jubilæum 
Kr. Himmelfart Ringridning 
22-23 maj dressurstævne 
5. juni springstævne 
Ridelejr 
Broager Ringridning 
 

 

8. Eventuelt Opgaver til forårets arbejdsdage: 
Male dressurbanehegn 
Lave nyt hegn ned mod den nye terrasse 
Lossepladsdag 
Grundig oprydning på hele matriklen 
Flagstang 
Galge 
 
Opfyldning af mødding – udskydes indtil vi er sikre på at halm-
pillerne fungerer.  

 

9. Punkter til næste møde Dorthe afgiver styring af rengøringsliste 
Dorthe afgiver styring af elevhestenes udstyr 
 
Jordfolde 
Vaskeplads 
 

Mai-Britt 
Tanja 

 
Næste bestyrelsesmøde: Torsdag 06.05 2021 klokken 18.30 i Rytterstuen 
 
Kageturnus: Januar: Tanja T, Februar: Dorthe, Marts: Kirsten, April: Tine, Maj: Lisa, Juni: Malene, August: Majbritt, September: Jens, 
Oktober: Tanja H, November: Tanja T, December: Fælles julefrokostbuffet 

 


